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Zápisnica 

z 1.neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 14.12.2018 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 

predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril  1.  neplánované  zasadnutie OZ, na 

ktorom privítal všetkých prítomných. 

P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú.  

Za overovateľov zápisnice: Mgr. Ivanu Švolikovú PhD. a p. Mariána Majera. 

Za členov návrhovej komisie: Mgr. Ivanu Švolikovú PhD., p. Mariána Valacha a JUDr. 

Andreu Chorvátovú Nagyovú. 

Pre rokovanie 1. neplánovaného  zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý 

bol uvedený v pozvánke. Spýtal sa, či má niekto voči predloženému programu  pozmeňujúce, 

alebo doplňujúce návrhy. Nemal nikto. 

Konštatoval, že na 1. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných všetkých 9 poslancov,  

preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Počet prítomných poslancov:  9 

 

Za schválenie  programu overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 9 poslancov.  

 

 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 

 

 

Bod  2        Žiadosť o zakúpenie kuchynského inventáru do školskej jedálne 

P. starosta – bola nám doručená žiadosť zo Základnej školy s materskou školou 

v Kozárovciach, požadujú schválenie zakúpenia kuchynského inventáru a navýšenie rozpočtu 

o sumu 3 471,00 €. Materiál tvorí prílohu č. 1.  

Od 1.9.2019 nadobudne účinnosť zákona, podľa ktorého budú mať deti na ZŠ obedy zadarmo. 

 

Mgr. Ivana Švoliková PhD. – počet stravníkov bude približne o 50 viac. Jedná sa o taniere, 

tácky... 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 



Požiadavku Základnej školy s materskou školou Kozárovce, na zakúpenie kuchynského 

inventára do Školskej jedálne podľa predloženého návrhu. 
 

           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 

 

 

Bod  3        Žiadosť FSK Praslica – rozšírenie uznesenia na servis 

harmoniky a kúpa obuvi 

P. starosta – materiál Vám bol zaslaný. 19.2.2018 na 10. neplánovanom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, sme uznesením č. 10/IV pre Folklórnu skupinu Praslica schválili dotáciu vo 

výške 300,- € na sústredenie v Radave a 1 000,- € na krojové dovybavenie. Navýšenie sumy 

nepožadujú, chcú len aby sme uznesenie rozšírili, nakoľko im bol vykonaný servis harmoniky 

a kúpili pre členov obuv. Materiál tvorí prílohu č. 2. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Rozšírenie uznesenia č. 10/IV, 10. neplánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného 19.2.2018. Uznesenie znie: Výšku dotácie 300,-€ na sústredenie v Radave,    

 1 000,- € na krojové dovybavenie, na servis harmoniky a kúpu obuvi. 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

 

Bod  4        Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce       

na 1. polrok 2019 

Ing. Milan Obický hlavný kontrolór obce predniesol Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Kozárovce na 1. polrok 2019. Uviedol, že plán je rozdelený do 

štyroch častí.  

Prečítal návrh na uznesenie a dôvodovú správu, prešiel jednotlivými bodmi návrhu plánu 

kontrolnej činnosti. Materiál ste dostali.  Bol zverejnený na úradnej tabuli viac ako 15. dní, 

tvorí prílohu č. 3. 

 

P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval k otázkam. 

P. Martin Gaži – 4 okruhy sú dané zákonom? 

Ing. Milan Obický – nie je to dané zákonom. 

Mgr. Martina Holečková – hlavný kontrolór je samostatný subjekt, on si naplánuje, čo bude 

kontrolovať a poslanci môžu tento plán rozšíriť. 

 

P. starosta dal hlasovať za  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach  

1. Schvaľuje: 



    Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kozárovce na 1. polrok 2019. 

2. Poveruje: 

Hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 1. polrok 2019. 

 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

Bod  5        Prerokovanie bezodplatnej ponuky štátu 

P. starosta – Okresný úrad Nitra nám bezodplatne ponúka majetok štátu zapísaný v okrese 

Levice, v obci Kozárovce, v katastrálnom území Kozárovce. Vysvetlil, kde sa pozemky 

nachádzajú. Materiál Vám bol zaslaný, tvorí prílohu č. 4. Môj návrh je, že neodporúčam 

prijať ponuku. 

 

P. Martin Gaži – Obec nevlastní v ich susedstve pozemky? 

P. starosta – nie. Pokiaľ to nie je v centre obce a nemá sa sceliť majetok obce, nemá to pre nás 

význam. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach neprijíma: 

Bezodplatnú ponuku štátu podľa doručeného návrhu od Okresného úradu Nitra. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

 

 

Bod  6        Žiadosť o schválenie zvýšenia stravnej jednotky 

P. starosta – Vedúca Školskej jedálne Kozárovce  nám zaslala žiadosť o schválenie zvýšenia 

stravnej jednotky do 3. finančného pásma, s účinnosťou od 1.1.2019. Príloha č. 5. V priemere 

sa navyšuje stravná jednotka o 0,07 Eur. 

 

Ing. Jana Mrázová – 10 rokov vychádza projekt – Zdravie na tanieri, projekt je hlavne 

úspešný v základných školách. 

 

Mgr. Mária Hlavová – máme ovocie zeleninu a mliečny projekt. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť vedúcej školskej jedálne Kozárovce - schválenie zvýšenia stravnej jednotky             

do 3. finančného pásma s účinnosťou od 1.1.2019. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

 



 

 

 

 

Bod  7        Žiadosť o poskytnutie jednorazového peňažného príspevku 

P. starosta – bola nám doručená žiadosť od p. Jána Moravčíka, ktorý nás žiada o poskytnutie 

jednorazového peňažného príspevku podľa § 17, ods. 1 Zákona 417/2013. Žiadosť prečítal 

v plnom znení. Tvorí prílohu č. 6. Žiadosť bola podaná začiatkom októbra. Od toho času sa už 

posunul. Nie je zaevidovaný na úrade práce. V súčasnosti myslím že pracuje. Nie som 

zástancom takýchto aktivít. V prvom rade by sa mal zaregistrovať na úrade práce. Do 

budúcna by mu mohla byť poskytnutá pomoc napríklad formou práce pre obec. 

P. starosta dal hlasovať za:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach neschvaľuje: 

Poskytnutie jednorazového príspevku podľa par. 17, ods. 1 Zákona 417/2013 pre p. Jána 

Moravčíka. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

 

Bod  8        Prerokovanie návrhu rozpočtu na r. 2019 a výhľadového 

rozpočtu na  roky 2020 a 2021 

 
 

Mgr. Martina Holečková oboznámila prítomných s návrhom. Návrh rozpočtu Vám bol 

doručený, bol vyvesený na úradnej tabuli.  Materiál tvorí prílohu č. 7. 

- Rozpočet plánovaný ako vyrovnaný 

 

P. starosta – teraz by som dal priestor na Vaše otázky, potom podá stanovisko hlavný 

kontrolór a následne budeme hlasovať.  

 

Ing. Jana Mrázová – kapitálové výdavky – kompostéry 150 000,-€ 

P. starosta – to už sme dostali a budúci týždeň by sme mali dostať kompostéry do obce. 

 

P. Martin Gaži – zaujala ma položka Espresso. 

Ing. Katarína Káčerová vysvetlila, že od r. 2019 sa musí rozpočtovať aj podnikateľská 

činnosť obce. 

 

P. starosta – jedna vec je rozpočet a druhá vec je účtovníctvo. K téme espresso sa budeme 

baviť v budúcom roku. 

 

Ing. Jana Mrázová – splácanie istín. 

P. starosta – je to úver ŠFRB. 

 

 



Ing. Jana Mrázová – ráta rozpočet aj s tým, že  v škole sa majú mzdy zvýšiť o 10%? 

P. starosta – áno, zohľadňuje sa. 

 

P. starosta oslovil kontrolóra obce Ing. Milana Obického, aby predniesol Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce Kozárovce k návrhu rozpočtu na r. 2019 a výhľadového rozpočtu na  roky 

2020 a 2021. 

 

 

Bod  9      Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce  

 
 Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2019 

a výhľadového rozpočtu na roky 2020 a 2021. Rozpočet je nastavený ako vyrovnaný, 

rozpočet na r. 2020 – 2021 nie je záväzný, je informatívny. Hlavný kontrolór odporúča 

rozpočet na r. 2019 schváliť a rozpočet na r. 2020 – 2021 zobrať na vedomie. Materiál tvorí 

prílohu č. 8. 

 

Obecné zastupiteľstvo        

Berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kozárovce k návrhu rozpočtu            

na r. 2019 a  roky 2020 - 2021 

 

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K  návrhu rozpočtu na r. 2018  bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh rozpočtu na r. 2019 a berie na vedomie návrh na roky 

2020 - 2021       

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K  návrhu rozpočtu na r. 2018  bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

Počet poslancov 8. Odišiel p. Marián Majer 

 

 

Bod  10      Zmena otváracích hodín v prevádzke Espresso café  

 
 P. starosta – bol nám doručený návrh na zmenu otváracích hodín v Espresso café 

s účinnosťou od 1.1.2019.  prečítal podľa návrhu, ktorý je prílohou č. 9. 

Počet poslancov 9 p. Marián Majer sa vrátil. 

 

Mgr. Ivana Švoliková – na kultúrnej komisii sme sa o tomto bavili. P. Čavojcová nám 

vysvetlila, že by sa tam museli platiť nadčasy. Komisia odporúča v letných mesiacoch 

pondelok až štvrtok posunúť otváracie hodiny na 11.00 hod. 

Mgr. Martina Holečková – riešili sme tržbu v dopoludňajších hodinách. Tržba je nízka. 

Dohodnime si pracovné stretnutie, kde prerokujeme prevádzku Espresso café. 

P. starosta dal hlasovať za upravené otváracie hodiny v Espresso café. 



Obecné zastupiteľstvo s účinnosťou od 1.1.2019 schvaľuje otváracie hodiny v prevádzke 

Espresso café nasledovne: 

Otváracie hodiny počas mesiacov október – máj 

Pondelok   10.00 hod. – 21.00 hod. 

Utorok       10.00 hod. – 21.00 hod. 

Streda        10.00 hod. – 21.00 hod. 

Štvrtok       10.00 hod. – 21.00 hod. 

Piatok        12.00 hod. – 24.00 hod. 

Sobota       13.00 hod. – 24.00 hod. 

Nedeľa      13.00 hod. – 21.00 hod. 

 

Otváracie hodiny počas mesiacov jún – september 

Pondelok   11.00 hod. – 22.00 hod. 

Utorok       11.00 hod. – 22.00 hod. 

Streda        11.00 hod. – 22.00 hod. 

Štvrtok       11.00 hod. – 22.00 hod. 

Piatok        12.00 hod. – 24.00 hod. 

Sobota       13.00 hod. – 24.00 hod. 

Nedeľa      13.00 hod. – 22.00 hod. 

 

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K  návrhu rozpočtu na r. 2018  bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

 

 

Bod  11      Návrh inventarizačných komisií 

 
 P. starosta – návrh Vám bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 10. Prečítal návrh podľa prílohy. 

Komisie vykonajú inventarizáciu dlhodobého hmotného a nehmotného majetku do 18.1.2019 

ku dňu 31.12.2018. 

Inventarizáciu tovaru a materiálu v podnikateľskej prevádzke sa vykoná ku dňu 31.12.2018. 

Inventarizačné komisie určí vedúca OcÚ služby. 

 

Ing. Milan Obický – nemusí sa každý rok robiť fyzická inventarizácia. Bude dobre, keď sa to 

spraví. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Inventarizačné komisie podľa predloženého návrhu. 

 

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 

K  návrhu rozpočtu na r. 2018  bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 

 

 

 

 

 

 

 



Bod  12      Záver 

 
Predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 

rokovaní OZ  poprial všetkým príjemné prežitie vianočných sviatkov a ukončil                       

1. neplánované  zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

                                                                                                     Ing. Bystrík Ižold 

                                                                                                        starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Ivana Švoliková PhD. 

 

                                        p. Marián Majer 

 

Zapisovateľka :               p. Mária Považanová 

 

 

 

 

 


